
Møtereferat styremøte   

FONNES BYGDELAG  

Sted: PSW lokaler  

  

Dato: 24.02.2025 kl. 18:00 

  

Deltakere: Hege Ramsland, Monica Fonnes, Harald Sognnes, Helge Nyheim, 

Arild Tresvik og Øystein Austrheim 
 

Kopi: Ida Gullaksen, Lisa Marie Kopperdal 

  

Referent: Øystein Austrheim    
  

Saksliste:   

 

1. Referat grå forrige møte 
2. Forberede årsmøtet 20 mars 

1. Gjennomgå forslag til årsmelding 
2. Gjennomgang av rekneskap 
3. Gjennomgå forslag til budsjett 25 
4. Presentasjon Badstu og strandpromenade  

3. Aktiviteter i friluftslivets år 
4. Konsert på Vardetangen 15 juni, sender egen e post  
5. Forespørsel om ved i dagsturhytta 
6. Gjennomgå aksjonsliste 
7. Gjennomgå årshjul 
8. Eventuelt 

 

Referat :   

1. Referat frå forrige styremøte 
1. Referat frå møtet 25.01.25 gjennomgått og godkjent 

 
2. Forberede årsmøtet 20.mars 

1. Gjennomgå forslag til årsmelding 
1. Årsmelding gjennomgått og korrigert. Det manglar innspel frå 

Fonnesdag gruppa.  
2. Gjennomgang av rekneskap 

1. Rekneskap gjennomgått og kommentert. Framlegges for 
årsmøtet. 

3. Gjennomgå forslag til budsjett 2025 
1. Forslag til budsjett gjennomgått og korrigert. Resultatet vert 

framlagt for årsmøtet  
 



3. Presentasjon Badstu og strandpromenade  
1. Presentasjoner ikkje gjennomgått på dette møtet. Øystein har ansvar 

for pp av Strandpromenaden og Monica har ansvar for pp av  
badstuprosjektet.  
 

4. Aktiviteter i friluftslivets år 
1. Styret foreslår desse aktivitetane som del av friluftslivets år:              

Stolpejakt, Jonsokfeiring med familiedag kor det vert barneløp og 
leikar. Fakkeltog og Fonnesdagane, i tillegg til og konsert 15 juni på 
Vardetangen i samarbeid med Austrheim kommune. Det vert og 
vurdert å gjennomføra ei Disk golf turnering.  
 

5. Barnekoret v/Rigmor Ludvigsen vil holda konsert på Vardetangen 15 juni, og 
har forespurt bygdelaget om hjelp til arrangementet.  

1. FB er positiv til å hjelpe til med strømaggregat og eventuelt bålpanner i 
Årvika/Vardetangen eller griller og arrangør ynskjer dette. 
 

6. Forespørsel om ved i dagsturhytta 
1. Saken vert løyst av kommunen. Dei plasserer vedsekker i ulåst bod i 

dagsturhytta. 
 

7. Gjennomgå aksjonsliste 
1. Aksjonsliste gjennomgått og oppdatert 

 
8. Gjennomgå årshjulet 

1. Denne saken vart utsatt til neste møte 
 

9. Eventuelt 
1. Engasjement omkring folketallsauke 

1. Denne saken vart utsett til neste møte 

2. Søknad til Gjensidigestiftelsen.  
1. Denne saken vart utsett til neste møte 

 

Foreslår at me tar eit styremøte i Kilstraumen i forkant av årsmøtet, dvs  
kl.16:00. Håper dette passer for alle. Innkalling kjem 

   

Møtet slutt 19:30 

Øystein a 

       


